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Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slovinkách konaného dňa: 

25.03.2011  
 
     Starosta obce pán Michal Pačan otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, na ktorom 
privítal poslancov OZ a ostatných prítomných. Ospravedlnil neúčasť poslanca Mareka 
Bencka. Konštatoval, že prítomných je 8 poslancov a OZ je uznášania schopné.  
 
Prítomní:  
 
Poslanci: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková. 
 
Hlavný kontrolór: Ing. Vladimír Vaščák 
 
Zapisovateľka: Viera Lenartová 
 
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
     Starosta obce predložil na schválenie návrh programu rokovania OZ v zmysle pozvánky. 
K predloženému návrhu neboli žiadne doplňujúce návrhy do programu. 
 
Program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Kontrola plnenia prijatých uznesení 
5. Pripomienky občanov 
6. Rozpočet obce 
7. Rôzne 
8. Návrh na uznesenie 
9. Záver 

 
K bodu 2./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil Vieru Lenartovú a za overovateľov zápisnice 
Bc. Marcela Ďorka a Mgr. Janku Smrekovú. 
 
K bodu 3./ Voľba návrhovej komisie 
 
Za predsedu návrhovej komisie starosta obce navrhol Ing. Máriu Grisákovú a za členov 
návrhovej komisie Gabrielu Kopnickú a Mgr. Janku Smrekovú.  
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, 
      Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko 
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K bodu 4./ Kontrola plnenia prijatých uznesení  
 
Starosta obce konštatoval, že zápisnica z predošlého zasadnutia obecného zastupiteľstva bola 
overená overovateľmi zápisnice bez pripomienok.  
Správu o plnení prijatých uznesení z predošlého zasadnutia obecného zastupiteľstva podal 
starosta obce. 
Mgr. Slávka Michňová k uzneseniu II/25/2011 navrhla do budúcna uvažovať s telefónmi 
s displejom.  
Po prečítaní uznesení, Mgr. Slávka Michňová upozornila, že podľa schváleného rokovacieho 
poriadku vykonáva kontrolu uznesení a predkladá správu o ich plnení kontrolór obce.  
Starosta obce reagoval, že v budúcnosti sa to bude už realizovať podľa rokovacieho poriadku.  
  
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách berie na vedomie správu o plnení prijatých uznesení.  
 
K bodu 5./ Pripomienky občanov 
Ján Mnich – opýtal sa: 

- kedy bude prečíslovanie domov 
- bytová výstavba v obci – v časti obce Zákuť sú tri zrúcaniska domov – navrhuje obci 

vyvlastniť tieto nehnuteľnosti, čím by sa získalo 6 stavebných pozemkov 
- zvážanie dreva z Poráčskej doliny a Lacimberskej doliny – preťaženosť nákladu 

vozidiel, prekročená prepravná výška nákladu vozidiel, ničia sa cesty v obci, nadmieru 
sa poškodzuje vozovka ciest, cesty sú znečistené nánosmi špiny po nadmernej ťažbe 
v našich lesoch 

- rajóny poslancov – zverejniť v novinách alebo v miestnom rozhlase 
- kedy sa zrealizuje výstavba kompostoviska v obci 
- Poráčska dolina – rekreačne oživiť túto dolinu – za hájenkou vykúpiť pozemky 

a postupne urobiť jazierko 
- chov hydiny na ulici – voľne pohybujúca sa hydina na miestnych komunikáciách 

a verejných priestranstvách – podnet pre komisiu verejného poriadku 
- vypúšťanie odpadu zo septikov do potoka – podnet pre komisiu verejného poriadku 
- skládka piesku pri potoku v Poráčskej doline, asi na 3 autá – zistiť komu patrí – 

podnet pre komisiu verejného poriadku. 
Na otázky Jána Mnicha odpovedal starosta obce a poslanci OZ. 
 
Prečíslovanie domov 
Starosta obce odpovedal, že v obci majú stavby pridelené súpisné číslo a takéto  prečíslovanie 
nie je potrebné. V blízkej dobe je potrebné v obci pomenovať ulice a stavbám okrem 
terajšieho súpisného čísla určiť aj orientačné číslo. Podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení § 2d v čase vyhlásenia referenda, volieb alebo sčítania obyvateľov, domov a bytov, 
ktoré sa bude konať v máji 2011 nemožno až do ich vykonania rozhodnúť o územnej zmene, 
určiť alebo zmeniť názov obce alebo jej časti, určiť názov ulice alebo verejného priestranstva 
ani rozhodnúť o zmene číslovania stavieb.            
Ing. Mária Grisáková a Mgr. Slávka Michňová – uviedli, že skutočne je problém orientovať 
sa v obci podľa terajšieho číslovania a navrhujú začať už teraz s prípravou pomenovania ulíc. 
Obecné zastupiteľstvo uznesením: 
A./ Schvaľuje zámer pomenovania ulíc. 
B./ Žiada starostu obce v termíne do 31.03.2011 požiadať listom policajný zbor, zdravotnú 
poisťovňu, sociálnu poisťovňu a živnostenský úrad o vysvetlenie možnosti zmeny osobných 
dokladov priamo v obci v súvislosti s pomenovaním ulíc. 
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C./ Ukladá poslancom obecného zastupiteľstva v termíne do konca júna 2011 predložiť 
návrhy na členov komisie na pomenovanie ulíc a v rámci svojich možností získať informácie 
v súvislosti s pomenovaním ulíc.   
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
      Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko   
Bytová výstavba v obci 
Starosta obce odpovedal, že obec má schválený Územný plán obce Slovinky a za 
nehnuteľnosť aj keď je schátralá je zodpovedný vlastník. 
Ing. Mária Grisáková podotkla, že ak by obec odkúpila tieto nehnuteľnosti a pripravila 
inžinierske siete, v tom prípade takto pripravené stavebné pozemky potom odpredať za cenu, 
ktorá by zohľadňovala náklady s tým súvisiace.   
 
Zvážanie dreva z Poráčskej doliny a Lacimberskej doliny 
Starosta obce – obec musí umožniť prepravu nákladu. 
Mgr. Janka Smreková – apelovať na štátne orgány a dopravnú políciu, aby vykonávali 
častejšie kontroly. 
Ing. Mária Grisáková – skládka dreva je aj v Kostolnej doline pri Maňovskom. Miestna cesta 
na Rínku je veľmi znečistená a vo veľmi zlom havarijnom stave je aj priepust na Gelnickom 
potoku.  
Viera Mižigárová – opýtala sa, či podnikatelia platia obci poplatok za používanie našich ciest. 
Výrubom dreva sa ničí životné prostredie a či podnikateľský plán je prednejší ako životné 
prostredie.  
Na základe týchto skutočností obecné zastupiteľstvo sa uznieslo: 
A./ Žiada: 
1./ Starostu obce v termíne do 01.04.2011 o prípravu informačného letáku o spolupráci 
občanov s obecným zastupiteľstvom a obecným úradom. 
2./ Starostu obce zabezpečiť monitorovanie nakladania a prevozu dreva na základe podnetov 
občanov obce. 
3./ Starostu obce v termíne do 10.04.2011 o zabezpečenie kontroly dodržiavania dopravných 
predpisov a váženia dopravných prostriedkov na prevoz dreva v súčinnosti s policajným 
zborom a okresným dopravným inšpektorátom. 
4./ Starostu obce v termíne do 10.04.2011 požiadať právnickú osobu, ktorá skladuje drevo 
v obci o zabezpečenie čistenia nánosov na obecných komunikáciách. 
B./ Ukladá: 
1./ Poslancom obecného zastupiteľstva distribuovať informačné letáky v termíne do 
10.04.2011. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko   
 
Chov hydiny na ulici 
 
Vypúšťanie odpadu zo septikov do potoka 
 
Skládka piesku pri potoku v Poráčskej doline  
 
K týmto trom pripomienkam sa obecné zastupiteľstvo uznieslo: 



 4 

A./ Ukladá: 
1./ Komisii ochrany verejného poriadku, životného prostredia, lesného a vodného 
hospodárstva prešetriť podnety pána Jána Mnícha v termíne do 10.04.2011. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková  
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko 
Výstavba kompostoviska v obci 
 
K tejto problematike sa obecné zastupiteľstvo uznieslo: 
A./ Ukladá: 
1./ Poslankyni Gabriele Kopnickej v termíne do 01.04.2011 prizvať na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva zástupcu Správy národného parku Slovenský raj. 
2. Poslankyni Gabriele Kopnickej do najbližšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva zistiť 
podmienky vytvorenia kompostoviska na území obce. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko  
 
K bodu 6./ Rozpočet obce 
 
Návrh rozpočtu obce na rok 2011 predložila ekonómka Ing. Anna Krajňáková. Uviedla, že 
tabuľkový rozpočet bol vyvesený na úradnej tabuli a počas doby zverejnenia neboli dané 
žiadne pripomienky od občanov. Poslanci k predloženému návrhu programového rozpočtu 
obce Slovinky na roky 2011 – 2013 mali tieto pripomienky: 
Ing. Mária Grisáková 

- str.č.7 - 4. Odpadové hospodárstvo – Merateľný ukazovateľ: Spätná väzba 
o nekvalitnom zbere na firmu Brantner opraviť – Percentuálne zníženie telefonátov 
nespokojných občanov 

- str.č.8 – 5.2 Údržba ciest – Merateľný ukazovateľ: Počet odhrnutí ciest v obci v roku 
opraviť – Percentuálne zníženie počtu nespokojných občanov 

Mgr. Slávka Michňová 
- str.č.17 – 8.5.4 Aerobik – Rozpočet 150 € zvýšiť na: 200 € 
- str.č.18 – 8.5.5 Kynológia – Rozpočet 500 € zvýšiť na: 1000 € 

Ing. Mária Grisáková  
- str.č.24 – 11. Sociálne služby – Merateľný ukazovateľ: Počet členov Klubu 

dôchodcov: Plánovaná: 20 opraviť  - Plánovaná: 40 
- str.č.24 – 11.1.3 Klub dôchodcov – Náklady spojené s vytvorením a prevádzkou klubu 

dôchodcov opraviť – Náklady spojené s vytvorením a prevádzkou Klubu dôchodcov 
v Slovinkách 

Mgr. Slávka Michňová  
- žiadala rozčleniť rozpočet na: výdavky bežné a výdavky kapitálové 

 
V rozprave k rozpočtu obce vystúpili: 
Ing. Mária Grisáková vysporiadanie pozemkov – 2000 € - pre p. Maňovského a p. Stajskovú – 
opraviť. Údržba športového areálu – opraviť materiálové zabezpečenie – spresniť na 
materiálové náklady.  
Mgr. Slávka Michňová navrhovala vyčleniť mzdy. 
Ing. Anna Krajňáková navrhla zakúpenie leštičky na parkety.   
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Reakcie:  
Mgr. Slávka Michňová kúpiť zo sponzorských príspevkov. 
Viera Mižigárová kúpiť ale prenajímať, využiť ako službu pre občanov. 
Uzavrelo sa to tak, že sa to nechá otvorené, pokúsi sa to získať sponzorsky.   
 
Na základe týchto pripomienok sa obecné zastupiteľstvo uznieslo:  
A./ Ukladá: 
1./ Ing. Anne Krajňákovej v termíne do 30.03.2011 dopracovať návrh rozpočtu obce v zmysle 
predložených pripomienok.  
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko  
 
B./ Schavľuje: 
1./ Návrh rozpočtu obce na rok 2011. 
Hlasovanie – za: 5, proti: 0, zdržal sa: 3, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Gabriela Kopnická,  
     Mgr. Janka Smreková 
zdržal sa: Ing. Mária Grisáková, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko 
 
C./ Žiada: 
1./ Starostu obce v termíne do 31.03.2011 zverejniť rozpočet obce na internetovej stránke 
obce.  
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko 
 
D./ Žiada: 
1./ Starostu obce pripraviť návrh rozpočtu obce na rok 2012 tak, aby bol predložený na 
rokovanie obecného zastupiteľstva najneskôr v decembri 2011. 
 
 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko     
 
    
 
 
K bodu 7./ Rôzne 
 
Starosta obce informoval poslancov o kultúrnom podujatí „Makovická struna“, ktoré sa bude 
konať v Kultúrnom dome v Slovinkách 22. mája 2011. Zo strany obce bude potrebné 
zabezpečiť stravu pre 80 účinkujúcich, ozvučenie javiska a zakúpiť upomienkové darčeky.   
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Ing. Anna Krajňáková predložila poslancom obecného zastupiteľstva návrh VZN č.1/2011 
o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Slovinky. 
 
Mgr. Janka Smreková poukazala na problém poškodeného kanálu v časti obce Kolónia 
Slovinky č. 33 pán Jozef Záhradník.   
 
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách sa uznieslo: 
A./ Ukladá: 
1./ Komisii finančnej, správy obecného majetku, výstavby a územného plánovania prešetriť 
podnet pána Jozefa Záhradníka, Slovinky č. 33 a prešetriť stav zosuvu svahu pri pánovi 
Jurajovi Fottovi, Slovinky č. 437.  
T: do 02.04.2011    
Z: predseda komisie  
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko 
 
Gabriela Kopnická opýtala sa, ako sa postupuje s prácami na verejnom vodovode v časti obce 
Slovinky-Dorotea-Štreka.   
 
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách sa uznieslo: 
A./ Žiada: 
1./ Starostu obce v termíne do 10.04.2011 požiadať Podtatranskú vodárenskú spoločnosť, a.s. 
Poprad o informáciu o postupe prác na rekonštrukcii vodovodného potrubia v časti obce 
Slovinky – Dorotea – Štreka. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko 
 
Milan Ferenc pripomenul potrebu výberu obstarávateľa na zrealizovanie „Rámového 
priepustu“ na Gelnickom potoku v Kostolnej doline.   
 
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách sa uznieslo: 
A./ Žiada: 
1./ Starostu obce pozvať na nasledujúce riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva verejného 
obstarávateľa pána Ing. Karola Fábryho. 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko 
 
Mgr. Janka Smreková a Viera Mižigárová žiadajú riešiť problém s túlavými psami v obci. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách sa uznieslo: 
A./ Ukladá: 
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1./ Komisii ochrany verejného poriadku, životného prostredia, lesného a vodného 
hospodárstva predložiť na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva návrhy riešení 
nepriaznivej situácie s túlavými psami. 
Hlasovanie – za: 7, proti: 0, zdržal sa: 1, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková, Gabriela Kopnická,  
     Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
zdržal sa: Bc. Marcel Ďorko 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko 
 
Obecné zastupiteľstvo v Slovinkách sa uznieslo: 
A./ Schvaľuje: 

1. Termín riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva na deň 15.04.2011 s týmto 
programom: 

1./ Pravidelné body 
2./ VZN č. 1/2011 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských    
     zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Slovinky  
3./ Verejné obstarávanie „Rámový priepust“ na Gelnickom potoku – výber obstarávateľa 
4./ Rôzne 
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko   
    
K bodu 8./ Návrh na uznesenie 
 
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
Obecné zastupiteľstvo tento návrh schválilo.  
Hlasovanie – za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný ospravedlnený: 1 
za: Bc. Marcel Ďorko, Milan Ferenc, Kamila Grisáková, Ing. Mária Grisáková,  
     Gabriela Kopnická, Mgr. Slávka Michňová, Viera Mižigárová, Mgr. Janka Smreková 
neprítomný ospravedlnený: Marek Bencko 
 
K bodu 9./ Záver 
 
Na záver starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 
Začiatok rokovania obecného zastupiteľstva: 16,00 hod. 
Ukončenie rokovania obecného zastupiteľstva: 21,30 hod. 
 
 
Zapísala: Viera Lenartová 
 
 
V Slovinkách, dňa 25.03.2011                                                           Starosta obce 
                                                                                                            Michal Pačan 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Bc. Marcel Ďorko 
                                      Mgr. Janka Smreková                                                                                  


